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Érkezeti.

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi =XVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Miniszterelnökhöz.

„David Cameron magyarországi látogatása történelmi lehetőséget kínál a magyar föld
megvédésére. Kihasználja ezt Orbán Viktor vagy marad a mellébeszélés?"

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

A mai napon hazánkba látogat David Cameron, a brit közösség miniszterelnöke, aki Orbá n

Viktor Miniszterelnök Úrral és Áder János Köztársasági Elnök Úrral fog találkozni. David

Cameron látogatása nem véletlen, hiszen a nemrégiben újraválasztott politikus egyik fó

kampányígérete az Egyesült Királyság Unióból történő kilépésének vagy bennmaradásának

népszavazáson történő megvitatása volt . Ezen ügy kapcsán sorra keresi fel azokat a

tagországokat, ahol — reményei szerint — partnereket talál elképzelései támogatására . A

nyilvánosság számára is hozzáférhet ő javaslatokból jól kitűnik, hogy több közös pont lehet a

brit miniszterelnök javaslatai között, melyek támogatandóak, sőt előnyösek hazánkra nézve .

Azonban sokakban felvetődik a jogos kérdés, hogy Orbán Viktor a támogatásáért cserébe mit

kér. A magyar miniszterelnök — kollégájához hasonlóan — képes és akar nemzeti érdeke t

képviselni a tárgyalásokon?

A Jobbik úgy gondolja, hogy történelmi lehet őséget kapott a megváltozott európai helyzetben

a magyar kormány. Többek között arra is esély nyílt, hogy a csatlakozási szerz ődésünk

hazaáruló módon történő lezárását most újratárgyaltassuk . A termőföld tőkévé való



züllesztésének hatalmas bűnét az első Orbán-kormány és a rákövetkező szocialista

kormányok számlájára írhatjuk, melyb ől most – határozott és jól előkészített tárgyalások

sorozatával – törleszthet a regnáló kabinet. A nagy kérdés tehát, hogy képesek lesznek- e

visszaszerezni nemzeti önrendelkezésünk egyik legfontosabb alapját . Lesz-e a közeljövőben

olyan helyzet, hogy újra a magyarok dönthessék el, hogy kinek és milyen feltételek mentén

engednek hozzáférést e páratlan nemzeti kincsünkhöz?

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszterelnök Urat, hogy kéri-e David Cameron támogatásá t

annak érdekében, hogy a magyar termőföld kikerülhessen a t őke kategóriából?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2016 . január 7 .
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